
PROTOKOtr ,NRVII l
z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

odbytej w dniu 17 lutego 2011 roku w Centrum Kultury w JEdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie l0"u Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otwarl obrady V

sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil,2e na sali obrad obecnych jest 21 radnych; Przewodniczqcy
Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Rada Miejska w JEdrzejowie uczcila minut4 ciszy pamigc zmarlego Naczelnika
Wydzialu Rozwoju Gospodarczego Urzgdu Miejskiego w JEdrzejowie Pana Macieja
KoSmidra.

Przewodniczqcy powital zaproszonych goSci, radnych, burmistrza, naczelnik6w
Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz
wszystkich przybylych na obrady.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturq radnej Elzbiety Bartosz na sekretarza obrad.
Radna B aft o sz vryr azi\.a zgodg.

Rada Miejska w Jpdrzejowie jednogloSnie wybrala Elzbietq Bartosz na sekretarza
obrad.

Ad.2.
Proponowany porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quomm, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjgcie porz4dku obrad.
3" Przyjqcie protokol6w zpoprzednich sesji.
4. ZapTtania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal rady z poprzednich sesji.
7. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej zasad zbywama

lokali mieszkalnych stanowi4cych wlasnoSi Gminy Jgdrzej6w.
8. Uchwala w sprawie wyraleniazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
9. Uchwala w sprawie v,ryrahenia zgody na dokonanie zamrany nieruchomoSci.
10. Uchwala w sprawi e v,ryrahenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.
1 l. Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnych na rzecz uzltkownika

wieczystego.
12. Uchwala w sprawie wyraZeniazgody na sprzedaz nieruchomoSci komunalnej.
13. Uchwala w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakladu Wodoci4g6w

i Kanalizacji w' JEdrzej owie.
14. Uchwala w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakladu Uslug

Komunalnych w Jgdrzejowie.
15. Uchwala w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania

Probl em6 w Alkoho lowy ch or az P rzeciw dzialania Narkomani i na rok 20 1 1 .
16. Uchwala w sprawie uchwalenia Programu wsp6lpracy Gminy Jgdrzej6w

z organizacjami pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadzqcymi dzialalnoS6
po2yaku publicznego na rok 2011.

17. Uchwala zmieniaj4ca uchwale w sprawie utworzenia zakladu budZetowego pod

nazwqZaklad Wodoci4g6w i Kanalizacji w Jpdrzejowie.



18. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej likwidacji Zarzqdu
Budynk6w Mieszkalnych w Jgdrzejowie i utworzenia Zakladu Uslug Komunalnych
w Jgdrzejowie.

19. Uchwala w sprawie okreSlenia wysokoSci stawek oplat za skladowanie odpad6w na
,,Skladowisku Odpad6w Komunalnych w Potoku Malym".

20. Uchwala w sprawie uchwalenia budzetu miasta i gminy na2011 rok.
21. Uchwala w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jgdrzej6w na

lata20ll  -2014.

22.Uchwala w sprawie wprowadzeniazmian w statucie Gminy Jgdrzej6w.
23. Uchwala w sprawie trybu i sposobu powolyrvania i odwolywania czlonk6w Zespolu

Interdyscyplinarnego w Jgdrzejowie oraz szczeg6lowych warunk6w jego
funkcjonowania.

24.Uchwala w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy Komisji Rady Miejskiej
w Jqdrzejowie na 2011 rok.

25. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady
Miej skiej w Jgdrzejowie.

26.Uchwata w sprawie ustalenia skladu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Jgdrzejowie.

2T.Uchwata w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej
w Jqdrzejowie.

28. Informacja o umowach najmu lokali zawartych w trybie szczegolnym.
2 9. Odpowiedzi na interpelacj e.
30. Sprawy r62ne.
31. ZamkniEcie obrad.

Burmistrz Marcin Piszczek wnioskuje o wprowadzenie do porz4dku obrad punktu:
,,(Jchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczqcej ustalenia wykazu wydatkfw
niewygasajcpych z uplywem roku budietowego 2010 r. oraz okreSlenia ostatecznego terminu
dokonania Qch wydatk6w". Burmistrz dodal, 2e projekt uchwaly wszyscy radni otrzymali
wczeSniej i byl on omawiany na posiedzeniach komisji.

Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz poddal pod glosowanie wniosek
o wprowadzenie w punkcie 7 ,,Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale
dotyczqcei ustalenia wykazu wydatkow niewygasajqcych z uplyuem roku budietowego 2010
r. orqz olrreilenia ostatecznego terminu dokonania tych wydatk1w" i o odpowiedni4 zmiang
numeracji kolejnych punkt6w.
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
Wniosek zostal przyj €ty.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Przyjqcie porz4dku obrad.
3. Przyjqcie protokol6w zpoprzednich sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie zpracy Burmistrza migdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal rady z poprzednich sesji.



7. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej ustalenia wydatk6w

niewygasaj4cych z uplywem roku budZetowego 2010 r. oraz okreSlenia ostatecznego

terminu dokonania tych wYdatk6w.
8. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej zasad zbywania

lokal i m r e szkalnych stanowi4cych wlasno 56 Gminy JEdrzej 6w.
g. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.

10. Uchwala w sprawie wyra2eniazgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.

1 1. Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na dokonanie zamiany nieruchomoSci.

12. Uchwala w sprawie zbycia nieruchomoSci komunalnych na rzecz uZytkownika

wieczystego.
13. tlchwala w sprawie wyra2eniazgody nasprzeda2 nieruchomoSci komunalnej.

14. Uchwala w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zaldadu Wodoci4g6w

i Kanalizacji w JEdrzejowie.
15. Uchwala w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakladu Uslug

Komunalnych w Jgdrzejowie.
16. Uchwala w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiqzywania

Prob lem6w Alkoholowy ch or az P rzeciw dzialania Narkomanii na rok 20 | | .

17. Uchwala w sprawie uchwalenia Programu wsp6lpracy Gminy JEdrzej6w

z organizacjamr pozarz4dowymi oraz innymi podmiotami prowadz4cymi dziaialnoS6
po2ytku publicznego na rok 2011.

18. Uchwala zmieniaj4ca uchwalQ w sprawie utworzenia zak\,adu bud2etowego pod

nazwqZaklad Wodoci4g6w i Kanalizacji w Jgdrzejowie.
19. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotycz4cej likwidacji Zarzqdu

Budynk6w Mieszkalnych w JEdrzejowie i utworzenia Zakladu Uslug Komunalnych

w Jqdrzejowie.
20. Uchwala w sprawie okreslenia wysokoSci stawek oplat za skladowanie odpad6w na

,,skladowisku Odpad6w Komunalnych w Potoku Malym".
21. Uchwala w sprawie uchwalenia budZetu miasta i gminy na2011 rok.

22.IJchwala w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jqdrzej6w na

lata2}ll -2014.

23. Uchwala w sprawie wprowadzeniazmian w statucie Gminy Jgdrzej6w.

24.tJchwala w sprawie trybu i sposobu powolylvania i odwolywania czlonk6w Zespolu

Interdyscyplinarnego w Jqdrzejowie oraz szczeg6lowych warunk6w jego

funkcjonowania.
25. Uchwala w sprawie zatwierdzenia plan6w pracy Komisji Rady Miejskiej

w JEdrzejowie na 2011 rok.
26. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady

Miej skiej w Jqdrzejowie.
27.lJchwala w sprawie ustalenia skladu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie.
28. Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie.
29. Informacja o umowach najmu lokali zawartychw trybie szczeg6lnym.
30. Odpowredzi na interpelacje.
31. Sprawy rcZne.
32. Zamkniecie obrad.



Ad.3 .
Nie zgloszono uwag do protokolu nr III I l0 z dnia23 grudnia 2010 roku i nr IV / 10

z dnia 30 grudnia 2010 roku.
Protokoty zostalY PrryjPte.

Ad. . l .
l. Radna Janina Szreniawa przypomni ala, 2e na sesji w dniu 18 pa2dziernika 2007 roku

zglaszala interpelacjg w iprawie domu pogodniej jesieni. Burmistrz odpisal, 2e ptzy

konstruowaniu budzetu ta sprawa bqdzie wprowadzona na sesji Rady Miejskiej.

Radna pyta, co w tej sprawie zostalo zrobione do chwili obecnej. Wszyscy wiedz4

jaka jest sytuacja ti tlutt y^i ludZmi na naszym terenie. Zdatzyto siQ, ze podczas

pierwszych mroz6w zamarzla osoba na ulicy Kilifrskiego. Po kilkudniowym pobycie

w szpitalu, dzigki Pani Sekretarz zostala odwieziona soi Sandomierza. Radna prosi

o zajgcie sig t4spraw4.
2. Radna Janina Szreniawa pyta, czy to prawda, 2e od 1 marca w naszym powlecle

w pi4tki i w soboty bqdzie jeldzilo tylko jedno pogotowie'

3. Radna Janina Szieniawa pyta, co z gruntami na ul. Torowej. Ludzie chc4 siq tam

budowa6. Czy ta sprawa jest iuLza\atwiona?
4. Radny Adarn Czijor p1.ta, wjakiej wysokoSci naliczane sqkary z t1'tulu oczyszczalni

Sciek6w; kiedy jest ostateczny termin rozpoczgcia inwestycj i, to znaczy, od kiedy kary

bgd4 wymi erzar:re, jezeli inwestycja nie zostanie rozpoczgta.

5. naany Adam Ciaior pyta, co z budynkiem po szkole w zagaju' Przyklad

zagospodarowania mo2na znale2c w Blogoszowie, gdzie przy pomocy Caritasu

powstal rodzinny dom pomocy spolecznej. Byi moae bylby to dobry spos6b na

zagospodarowanie tej szkolY.

Przewodnicz4cy Rady powital ptzybylqna sesjq Posel na Sejm RP Pani4Marig Zubq'

6. Radny Grzegorz KuSmierz wnioskuje o ustawienie znak6w drogowych

w miejscowoSci Skroniow od strony E 7: oznaczenie miejscowoSci i znak ,,teren

zabudowanY"'
7. Radny Grzegorz KuSmierz prosi o oznaczenie roziazdu przy wie2dzie do Brynicy do

Wariyna i Jo Malego Prz4slawiu. Mieszkaricy siq skarZ4 ze samochody wje2dzajq

nie tam, gdzie chc4 i potem muszq wycofywad, jak sig zorientuj4 2e sq nie w tym

miejscu.
g. Radny Grzegorz KuSmierz wnioskuje o posprzqtanie placu, na kt6rym le?y zlolony

chodnik i s4porozrzucane puste palety na ul. Reymonta od strony Skroniowa' Je2eli

jest to ptac Uuao*y ,to naleby siq zwr6ci6 do wykonawcy o uporz4dkowanie terenu.
g. Radny- Grzegorz KuSmierz pyta, jakie se roazne koszty funkcjonowania

przepompowni, osobowe, na wynagrodzenia dla pracownik6w i pochodne? Jakie s4

koszty arlortyzacji, naprawy, energii elektrycznej tej przepompowni? Przed

remontem octystcLulni nilezy sig zastanowic, czy lokalizacjajest celowa. Jaki wplyw

na dziehdzisiejszy maj4 te koszty na cenQ Sciek6w; o ile jest v'ryZsza?

10. Radny Stanisl-aw Stradomski przypomnial, 2e w styczniu goScila w Jqdrzejowie

orkiestra dgta z Sgdziszowa. Radny plta, co sig dzieje z naszq orkiestr4 i jaka jest

mo2liwoSi dalszej egzystencji tej orkiestry?

11. Radny Tadeusz Lisiako*ski powiedzial, Ze mapy ulicy Dygasiirskiego nijak siq maja

do rz.eczywistoSci. Kierowcy pytajq o dojazd na t4 ulica, poniewaz droga siE koirczy

w obrgbie ul. G6mej. Na mapach jest droga ..'lryznaczona



A d . 5 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania zpracy Burmistrza migdzy sesjami.

A d . 6 .
Nte zglttszono uwag do informacji

A d . 7 .

o realizacji uchwal rady z poprzednich sesji.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw KEdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wi ceprzew o dniczqca Rady Maria B arariska o dczytala proj ekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial2l radnych.
RaJa Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalE nr Yll9l11 sprawie wprowadzenia

zmianw uchwale dotycz4cej ustalenia wykazu wydatk6w niewygasajqcych z uplywem roku

bud2etowego 2010 r. oraz okreSlenia ostatecznego terminu dokonania tych wydatk6w,

nastgpuj 4c4 ilo Sci4 glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nrYlIglIl w zaLqczeniu do protokoh-r/.

A d . 8 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria B arariska o dczytala proj ekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial2l radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalq nr Yl20lI1 w sprawie wprowadzenia

zmran w uchwale dotycz4cej zasad zbywania lokali mieszkalnych stanowi4cych wlasnoSd

Gminy Jgdrzej 6w, nastEpuj 4c4 iloSci4 glos6w:
- 2 1

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nrYl20lll w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .9 .
Wiceprzewodnicz4cY RadY Waclaw

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu

Za

W i c e p rz ew o dniczqc a Rady Mari a B arafl ska o dc zy tala

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial2l tadnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg nr Yl2lllI w

zgody na dokonanie zamiany nieruchomosci, nastqpujqc4 iloSci4 glos6w:

Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

projekt uchwaly.

sprawle wrazenra



/Uchwaia nr Y l2llll w zalqczeniu do protokolu/'

Ad. 10.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczytal uzasadnienie do

uchwaly.
Uwag nie zgioszono.
W i c eprze w o dniczqc a Rady M ari a B arafi ska o dczytala proj e kt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial2l radnych.
RaJa Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalq nr Yl22ll1 w sprawie

zgody na dokonanie zamiany nieruchomosci, nastgpujqc4 ilosciq glos6w:
- 2 1

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

/Uchwala nrYl22lIl w zalqczeniu do protokohl'

projektu

wrazenra

Za

Ad.  11.
Wiceprzewodnicz4cY RadY

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

Waclaw Kgdra odczyta\ uzasadnienie do projektu

Wiceprzew odniczqca Rady Maria Barariska

Uwag nie zgloszono.
o dczyt ala proj ekt uchwalY.

W glosowaniu wziElo udzial21 radnych.
RaJa Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalE nr Yl23ll1 w sprawie wyra2enia

zgo dy na dokonan ie zaniany nieruchomo sci, nastqpuj 4cq ilo sci4 gto s6w :

Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - I
/Uchwala nrYl23l1I w zalqczeniu do protokoh-r/.

Ad. 12.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaiy.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barat'rska odczytala projekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono'
W glosowaniu wziglo udzial2l radnych.

RaJa Miejska w Jqdrzejowie powziqla uchwalq nr Yl24lll w sprawie zbycia

nieruchomoSci komunalnych narzeczuzytkownika wieczystego, nastqpujqc4 iloSciq glos6w:
- 2 1

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

/Uchwala nr Yl24lIl w zalqczeniu do protokolu/'

Ad. 13.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw KEdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Radna Janina Szreniawa uwaza,2e Burmistrz powinien wczeSniej z Rad4 rozmawia6.

Na komisji byl wniosek, aby uchwalg wycofa6.

Za



Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, ze przygotowuj4c projekt uchwaly

i przedkladaj4c go do prac w komisjach - przekazal radnym material do pracy. Burmistrz byl

na wszystkich komisjach i rozmawial r6wniez w tym temacie. Rada podejmie decyzjQ, czY

gmina to przedstawi w propozycjach do sprzedazy. W tej chwili nie ma pomyslu na

-agospodarowanie tej dzialki. Tworzenie tam jakiejkolwiek przestrzeni publicznej: trawnika

i lawek - potwierdzi funkcjg, kt6ra to miejsce mialo do tej pory: bEdzie wykorzystywane

przez mlodziel korzystaj4c4 z pobliskiego baru. Chyba nie o to chodzilo, kiedy gmina

wydawala Srodki na uporz4dkowanie tego terenu w ubieglym roku. St4d propozycja, aby

pizedstawii to do sprzeda?y, a radni zdecydujq. Gmina przy tak napiqtym budzecie

ni. bqdri. w stanie w najblizszych latach zainwestowad jakichS wiEkszych Srodk6w na tym

terenie. PoloZenie tej nieruchomoSci powinno by6 na tyle atrakcyine, Zeby znalazl sig

inwestor. W tym wgzszym fragmencie rzeczywilcie biegnie magistrala, ale zastrzelenia

zostanq wpisane do aktu notarialnego i zostan4 zabezpieczone interesy gminy.

Radny Adam Czajor wyjaSnil, 2e na Komisji Gospodarki Komunalnej i Porz4dku
publicznego rzeczywiScie zostal podjqty wniosek, ale sprawa zostala wyjaSniona. Komisja

nie miala wqtpliwoSci, co do zasadnoSci uchwaly, jedynie co do uzasadnienia.

Burmistrz Marcin Prszczek dodal, 2e wniosek komisji splywa na rQce Burmistrza

i jezeli by uznal za zasadne zdjgcie z porzqdku obrad, zglosilby to na pocz4tki sesji. Jeheh

tego nie zrobil - pozostawia decyzjE w rgkach Rady; swoj4 propozycjg podtrzymuje. co do

uzasadnief - przy kolejnych uchwalach nie bgdzie tego problemu.

Wiqcej uwag nie zgloszono.

Wic eprzew o dmczqca Rady Maria Barariska o dczytala proj ekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial2l radnych.
RaJa Miejska w Jqdrzejowie powzigla uchwalE nr Yl25ll1 w sprawie wyra2enia

zgody na sprzedaz nieruchomosci komunalnej, nastgpuj 4c4 ilosci4 glos6w:
- 2 0

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 1
/Uchwala nrYl25lll w zalqczeniu do protokolu/.

przewodnicz4cy Rady Pawel Btaszkiewicz o godzinie 10a0 oglosil przerwQ trwaj4cq

do godziny 1050.

Ad. 14.
Wiceprzewodniczqcy Rady Waclaw Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W i c eprzew o dniczqca Rady Maria B arariska o dczytala proj ekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial,20 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg m Yl26lll w sprawie ustalenia

stawki dotacji przedmiotowej dla Zal<ladu Wodoci4g6w i Kanalizacji w JEdrzejowie,

nastgpuj 4c4 iloSci4 glo s6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
lrJ chw ala m Y I 26 I I I w zalqczeniu do protokolu/.

Za



Ad. 15.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kqdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca RadY
Uwag nie zgloszono.

Maria Barariska odczytala proj ekt uchwaly.

W glosowaniu wziElo udzial2l radnych.
RaJa Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg m Yl27ll1 w sprawie ustalenia

stawki dotacji przedmiotowej dla Zakladu Uslug Komunalnych w Jqdrzejowie, nastqpuj4c4

iloSci4 gios6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
/Uchwala nrYl2Tlll

- 2 1
- 0
- 0
w zaLqczetiu do protokolu/.

Za

do glosowania.
W glosowaniu wziglo udzial2l radnych.
RaJa Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE m Yl28ll1 w sprawie: uchwalenia

Gminnego programu Profilaktyki i Rozwi4Tywania Problem6w Alkoholowych oraz

Przeciwdzi alaniaNarkomanii na rok 201I, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
- 2 1

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr Y l28lIl w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 17.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej zapytal, czy

projektu uchwaly, czy mohna ptzeji(, do glosowania'

do glosowania.
W glosowaniu wziglo udzial2l rudnych.

Ad. 16.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw KEdra

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej zapytal, czy

projektu uchwaly, czy moLna przeill do glosowania.

Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalE nr

Programu wsp6lpracy Gminy JEdrzej6w z organizacjami

po dmiotami prowadz4c y mi dzia\alno 36 poZytku publiczne go

glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE
/Uchwala nrYl29ll l

odczytal uzasadnienie do projektu

zachodzi koniecznoS c czytania calego
Wobec braku sprzeciwu przyst4piono

zachodzi koniecznoS c czytania calego
Wobec braku sprzeciwu przyst4piono

Vl29l11 w sprawie uchwalenia
pozarzqdov,rymi oraz innymi

na rok 2011, nastqpujqc4 iloSci4

- 2 r
- 0
- 0
w zalqczeniu do protokolu/.



Za

Ad. 18.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawkE: w projekcie uchwaly

dotychczasowe punkty 6 16 stanowi6 bgdq podpunkty 1 - 11 punktu 5.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barafrska odczytala projekt uchwaly.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopopfawkE: w $ 1 pkt. 5 ppkt. 2 pkt 3

otrzymuje brzmienie: ustawy zdnia 20 grudnia 1996r. o gospodarce komunalnej (Dz. U. z
1997 r. nr 9 poz.43 zpoLn. zm.).

WiEcej uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial2l radnych.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powziqla uchwalg nr Yl30ll1 zmieniaj4ca uchwalq

wsprawie utworzenia zakladu budzetowego pod nazwqZal<\ad Wodoci4g6w i Kanalizacji

w Jqdrzejowie, nastqpujqcq iloSci4 glos6w:
- 2 1

Przeciw - 0
Wstrzymaio siE - 0
/Uchwala nr V/30/17 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 19.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kqdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej zapytal, czy zachodzi komecznoS6 czytania calego

projektu uchwaly, czy moana przejfi(, do glosowania. Wobec braku sprzeciwu przyst4piono

do glosowania.
W glosowaniu wziqlo udzial2l radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalg nr V/31/11 w sprawie wprowadzenia

zmran w uchwale dotyczqcej likwidacji Zaru4du Budynk6w Mieszkalnych w JEdrzejowie
i utworzeni a Zakladu Uslug Komunalnych w Jgdrzejowie, nastqpuj4c4 iloSci4 glos6w:

- 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
AJchwala nr Y 131/1 1 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad .20 .
Burmistrz Marcin Piszczekzglosil autopoprawkg: w zalqczniku nr I do uchwaly:

bqdzie 7I9,61,

I  1 9 , 6 1 .
Wiceprzewodniczqcy Rady Waclaw Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Radny Stanislaw Stradomski zapytal, o jaki procent wzrosne oplaty w stosunku

do roku ubieglego.
Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial,2e mowit o tym na komisjach;jest to okolo

3,5 Yo.
Wigcej uwag nie zgioszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barafska odczytala projekt uchwaly.

Za



Za

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial2l radnych.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalE nr Yl32ll1 w sprawie okreSlenia

wysokoSci stawek oplat za skladowanie odpad6w na ,,skladowisku Odpadow Komunalnych

w Potoku M aly'rn 
". nastqpuj 4c4 ilo6ci4 glos6w:

- 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nrYl32lll w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 2 1 .
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawki do projektu budZetu: /w zalqczeniu

do protokolu/. Burmistrz dodal, 2e radni zostali zapoznani z autopoprawkami

na posiedzeniach komisj i.
Wiceprzewodniczqcy Rady Waclaw Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.

Burmistrz Marcin Piszczek odczytal:

Obrachunkowej w Kielcach z dnia 2I grudnia 2010 roku w sprawie opinii

o projekcie uchwaly budZetowej miasta i gminy Jqdrzejow na 20lI rok

lw zalqczeniu do Protokolu/.

w Kielcach z dnia 21 grudnia 2010 roku w sprawie moZliwoSci sfinansowania

deficytu budzetowego planowanego w projekcie uchwaly budzetowej miasta

i gminy JEdrzej6w na2011 rok /w zalqczeniu do protokolu/'

Radny Marek Zygan powiedzial, 2e bgdzie glosowal za przyiEciem budzetu. Pan

Zygan uwa1a, 2e radni oklamuj4 siebie, swoje dzieci i swoje wnuki m6wi4c, 2e sq

najwaZniejsze, a ni zabezpieczajqc warunk6w, w jakich muszq pracowa6. Na poczqtku

kadencji nale1y zaplanowad wiqksze wydatki pozwalaj4ce zabezpieczyc pottzeby szk6l.

W przypadku Zespolu Szk6l koszty ogrzewania bylyby znacznie nilsze, nie m6wi4c

o kbmiorcie pracy. BudZet jest napiEty i bgdzie jeszcze gorzej w najbliZszych latach. Trzeba

ustalii hierarchig waZnoSci w odpowiednich proporcjach.

Burmistrz Marcin Piszczek przypomnial, 2e autopoprawki byly omawiane

i dyskutowane na posiedzeniach komisji. Trzry lata temu rada zablokowala sprawQ

reorganizacji sieci plac6wek oSwiatowych. W bielqcym roku wydatki w budzecie na oSwiatE

*ytrotrq 27,5 ml zl. Subwencja oSwiatowa wynosi 15 ml. Gmina Jqdrzejow z dochod6w
,riutny"h doplaci 12.5 ml zl do funkcjonowania oSwiaty. Na terenie naszego wojew6dztwa

,4 g-i.ry, kt6re r6wnowaaqkoszty z dochodami z tytu\u subwencji oSwiatowej. tr-atwo w tej

.tr*iti obarczac Burmistrza odpowiedzialnoSci4 zapoziom wydatk6w. Zostal polozony duZy

nacisk na pozyskiwanie Srodk6w zewngtrznych na ksztalcenie mlodych ludzi. S4 juz

pierwsze efekty:

lata- 4 500 godzin lekcYjnYch,

wiejskich - kwota 300 000 zl na finansowanie zadafi w oddzialach I - 3,

dofinansowanie, jest walka o drugi,

1 0



w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki - bEdq to szkoly i przedszkola

z terenu miasta.
W ramach tych Srodk6w jest r6wnie2 kupowany sprzQt, wyposazenie, tablice

multimedialne. Fakt. 2e w ramach tych Srodk6w nie da siE zrobii remontu budynk6w - to

spada na budzet gntiny.
Wszyscy wiedz4jaki jest budzet. Na podstawie prac w komisjach udalo siq znale2c

kompromis . Jeaeli chodzi o zasady,to od tego powinny by6 komisje - tam powinny odbywa6

siE dyskusje, tam powinny byd wskazywane priorytety na rnibl\Zszq ptzyszloS(,.

WkontekScie koniecznoSci rcorganizacji sieci szkol inwestowanie mohe spotka6 siQ

zzarzutemwydatkowania niecelowego, bo moze siE okaza6, 2e dana szkola w perspektywie

czterech lat bgdzie podlegala reorganizacji lub likwidacji. Jest to wiEc kwestia podjqcie przez

t4 Radq bolesnych i trudnych decyzii w najbliZszej przyszloSci.
Radny Marek Zygan powiedzial, ze Burmistrz niepotrzebnie jego uwagi wziql do

siebie. Radny wie, Ze pienigdzy jest malo. Jest Swiadomy du2ych dodatkowych Srodk6w dla

dzieci i mlodzie1y, ale wypowiadal sig tylko o warunkach, w jakich pracuj4 dzieci

r mlodzie?.
Radny Adam Czajor powiedzial, 2e trzeba szukad oszczqdnoSci wewn4trz. Nie da

rady przekazad wigkszych Srodk6w na szkolnictwo. Ta kwota wystarczy, je2eli przyst4pi siE

do reorganizacji sieci szk6l.
Radny Stanislaw Stradomski powiedzial, 2e martwi go fakt, 2e planowane dochody

na ten rok s4 o 4,2 %o mniejsze niL w roku ubieglym. Radny uwa2a, 2e trzeba popracowad

nad tym, aby zwiqkszyd Srodki na budowg wodoci4g6w i kanalizacji, bo od tych temat6w siQ

nie ucieknie. W budZecie jest za malo inwestycji na zadania dotycz4ce dr6g powiatowych.

NaleZy siE r6wnie2 zaj46 kwestiqprzydomowych oczyszczalni 5ciek6w.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e nie wie sk4d radny wzifr informacjg, Ze

zmniejszyly sig dochody gminy. W ubieglym roku planowane dochody wynosity 65 419 445

zt, w bieZqcym roku zaplanowane se na poziomie 69 008 864 z\. Gdzie tu jest spadek?

Kwestia wodoci4gowania gminy jest problemem pal4cym i Burmistrz bpdzie chcial do niego

wr6cii w ramach moZliwoSci wynikajqcych z oczyszczalni. Radni otrzymali dziS koszty

oczyszczalni; podane kwoty to kwoty netto. Jak odejmie sig z wydatkow inwestycyjnych

Gminy JEdrzejow wplylvy ze 2r6del zewngtrznych, to przez ponad 4 lata bud2et

inwesiycyjny bEdzie pochlaniala tylko oczyszczalnia. Jest to 30 ml kwota brutto. Kofrczy siQ

pozwolenie wodno-prawne i zaglqda nam w oczy widmo milionowych kar. Nie bqdzie

intr.go wyjScia jakrcalizacja. Je2eli chodzi o drogi powiatowe, to Burmistrzprzygotowujqc

autopoprawki zabezpieczyl dodatkowo 200 000 na drogi powiatowe. Otrzymal. odpowiedZ,

Ze pbniewa| sqrcalizowane projekty zewngtrzne Gmina Jgdrzej6w nie moze w tym roku

liciy(, na dodatkowe Srodki na remonty innych odcink6w, niZ ptzewidziane do

dofrnansowania. Jest zabezpieczona kwota 700 000 na 9 gmin i Gmina Jqdrzej6w nie

dostanie Zadnych dodatkowych pieniqdzy. Drogi powiatowe nie mog4 by6 w 100 %

finansowane z bud2etu gminY.
Radny Stanislaw Stradomski powiedzial, Ze w uzasadnieniu do projektu budZetu

pisze: ,,dochody zaplanowane na20l1 rok uksztahujq sig na poziomie ni2szym" -

Burmistrz Marcin Piszczek zwr6cil uwagQ, 2e przed chwil4 zostaly odczytane

autopoprawki.
Radny Grzegoru KuSmierz zapylal, czy jeleli powiat zabezpieczy Srodki na chodnik

w Skroniowie, to Burmistrz r6wnie|znajdzie na to Srodki.
Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e nie ucieka przed tym. NaleZy jednak

pamiqtai o priorytetach: zbyt male Srodki na kolektory i brak Srodk6w na drogq na terenach
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Za

inwestycyjnych. W ci4gu roku trzeba bqdzie do tego wr6ci6. Jeheli b9d4 mo2liwo5ci - to nie
ucieka przedtym.

Wigcej uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barariska odczyta\a projekt uchwaly wraz

z autopoprawkamt.
Uwag nie zgioszono.
W glosowaniu wziglo udzial2l radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr Yl33lll w sprawie uchwalenia

budzetu miasta i gminy na20l1 rok, nastgpuj4c4iloSciqglos6w:
- 2 1

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr Y l33l1I w zal4czeniu do protokolu/.

Burmistrz Marcin Piszczek podzigkowal za zroztxrrienie i poparcie uchwaly budzetowej.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewiczo godzinie l2ls oglosil przerwQ trwajqc4
do godziny 124s.

Ad.22.
Przewodnicz4cy Rady Pawel Blaszkiewicz odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Burmistrz Marcin Piszczek zglosil autopoprawkp: poniewaZ koniec splaty kredy't6w

nastqpi w 2017 roku musi ulec wydluleniu okres, jaki obejmuje prognoza finansowa.
Zarowno w tytule jak i w $ 1 zamiast20ll -2014 bgdzie 20lI -2017. Nowy zalqcznlk
zostanie odpowiednio uzupelniony.

Burmistrz Marcin Piszczek odczytal Uchwalq ff 1261212010 VIII Skladu
Orzekaj4cego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach z dnia 21 grudnia 2010 roku
w sprawie opinii o projekcie uchwaly w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na lata

2011 - 2014 miasta i gminy Jqdrzej6w lw za\.qczeniu do protokolu/.
Uwag nie zgloszono.
Wi c eprzew o dniczqca Rady Maria Barariska o dczytala proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial2O radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalE nr Yl34ll1 w sprawie Wieloletniej

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jgdrzej6w na lata 20ll - 2017, nastEpujqc4 iloSciq
g1os6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE
/Uchwala nrYl34ll l

Ad .23 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw KEdra odczylal. uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barariska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.

- 2 0
- 0
- 0
w zaLqczeniu do protokolu/.
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zmran
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

W glosowaniu wziglo udzial20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalq nr Yl35lI1 w sprawie wprowadzenia

w statucie Gminy Jgdrzej 6w, nastqpuj qc4 iloSci4 glos6w:
_ 2 0
- 0
- 0

/Uchwaia nr Y l35lII w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.24.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kqdra

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej zapytal, czy

projektu uchwaly, czy molna przejS(, do glosowania.

- 0
w zalqczeniu do protokolu/.

odczytal uzasadnienie do projektu

zachodzi koniecznoS c czytania calego
Wobec braku sprzeciwu przystqpiono

do glosowania.
W glosowaniu wziqlo udzial2O radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzipla uchwalg nr Y136111 w sprawie trybu i sposobu

powolywania i odwolywania czlonk6w Zespolu Interdyscyplinarnego w Jpdrzejowie oraz

szcze golov,1,ch warunk6w j e go funkcj onowania, nastEpuj qc Q i lo Sci 4 glo s6w :

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
/Uchwala nr  Y13611l

Ad .25 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw KEdra odc4tal. uzasadnienie do projektu

uchwaly.
przewodnicz4cy komisji Rolnictwa i Integracji z Uni4 Europejsk4 zglosil

autopoprawkg: w zahqczniku nr 3 w miesi4cu lutym nale2y wykreSli6 Pkt 2. ,,PrzyjEcie
sprawozdanra z pracy Komisji za 2010 rok" Byla to inna komisja w innym skladzie - taki

wniosek padl na ostatnim posiedzeniu komisji.
Sekretarz Gminy Renata Kawiorska powiedziala,2e w planie pracy Komisji OSwiaty

na miesi4c luty przewidziany jest punkt ,,sprawozdanie z dzialalnoSci Samorz4dowego

Domu Kultury" Powinno by6 Centrum Kultury w Jqdrzejowie.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barafska uwaza, 2e nic by sig nie stalo. Jest

przewodnicz4cy komisj i z poprzedniej kadencj i i wigkszos6 radnych.
przewodnicz4cy Komisji Robert Kruk powredzial, 2e padl taki wniosek na

posiedzeniu Komisji i zostal on przeglosowany. Taka jest wola Komisji.

Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, ze jest to suwerenne prawo Komisji i nie ma

potrzeby glosowania tej zmiany. Jest to autopoprawka Komisji.
Wigcej uwag nie zgloszono.
Wic eprzewo dnicz4ca Rady Maria Barariska o dczyta\.a proj ekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial.2O radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalg nr Yl37ll1 w sprawie zatwierdzenia

plan6w pracy Komisji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie na 2011 rok, nastqpuj4c4 iloSci4

glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0

- 2 0
- 0
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Wstrzymalo siq - 0
AJchwala nrYl37l1l w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.26.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodnicz4ca Rady Maria Barariska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial20 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalp nr V/38/11 w sprawie wyboru

czlonka Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Jqdrzejowie. nastqpujqc4

iloSci4 glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 2
/Uchwala nr V/38/11w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.27.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw KEdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Przewodnicz4cy Klubu radnych PiS w imieniu Klubu zglosil kandydaturq radnej

Elzbiety Bartosz do skladu Komisji Rewizyjnej.
Radna ElZbieta Bartosz wyrazila zgodE.
Uwag nie zgloszono.
Wi ceprzewo dnicz4ca Rady Maria B arariska o dczytala proj ekt uchwaly.

Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziqlo udzial20 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalg nr Yl39l11 w sprawie ustalenia

skladu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w JEdrzejowie, nastppujqcq ilo5ci4

glos6w:
Z a - 1 9
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - I
/Uchwala nr Y l39lll w zaLqczeniu do protokolu/.

Ad .28 .
Wiceprzewodnicz4cy Rady Waclaw KEdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Radny Marian Zimoch zglosil kandydaturg radnego Krzysztofa Majchrzaka na

Przewodnic zqcego Komisj i Rewizyj nej .
Radny Majchrzak ..vqvrazil zgodE.
Wiqcej kandydatur nie zgloszono.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udziaL 2l radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie wybrala radnego Krzysztofa Maphrzaka

Przewodniczqcym Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastqpujqc4 iloSci4

glos6w:
Z a - 1 8

t 4



Przeciw - I
Wstrzymalo sig - 2

Przewodmczqcy Rady odczytal uchwalg
Przewodnic zqc e go Komi sj i Rewizyj nej Rady Miej skiej
/Uchwala nr Vi40i1 1 w zalqczeniu do protokolu/.

ff Vl40/l1 w sprawie wyboru
w JEdrzejowie.

Ad.29.
Nie zgloszono uwag do informacji o umowach najmu lokali zawar\ych w trybie

szczeg6lnym.

Ad .30 .
Radna Janina Szreniawa pyta, co z gruntami na ul. Torowej. Ludzie chcqsiq tam budowat. Czy ta sprqwa

jest jtri zalahuiona?

Burmistrz Marcin Piszczek wyjaSnil, ze te nieruchomo6ci stanowi4 wlasnoS6 Skarbu
Pafstwa i s4 przekazane na rzecz PKP. CzES(, tych dzialek nale2y do PKP TLK, a czE56 do
PKP Oddzial Gospodarowania NieruchomoSciami z siedzibq w Krakowie. Trwaj4 w tej

sprawie rozmowy. PKP zlecilo wstgpne projekty podzialu tych nieruchomo3ci - s4 to du2e

dzialki tzw. tereny zamkniqte; drogi s4 nie wydzielone, nie s4 wyodrgbnione geodezyjnie.

P62niej bqdzie mohna rozmawia6 na temat przejgcia tych nieruchomo5ci. Burmistrz bqdzie
prowadzil rozmowy w celu nieodplatnego przejqcia nieruchomoSci pod ulic4Torowq.

Radny Tadeusz Lesiakowski powiedzial, Ze mapy ulicy Dygasiitskiego nijak siq maja do rzec4nvistoici.

Kierowcy pytajq.o dojazd na tqulicq, poniewa2 droga siq koitczy w obrqbie ul. C6rnei. Na mapach jest droga

wyznaczona.

Burmistrz Marcin Piszczek powiedzial, 2e ulica Dygasiriskiego ma sw6j niezmienny
przebieg od lat. Jej przebie g zaczyna siE od stawu przy Browarze, a konczy za ELMAREM
przy budynku wsp6lnoty mieszkaniowej. Mozna zmienil przebieg tej ulicy, ale zrobi siE

wllczq przyslugg mieszkaricom, bo bEdq musieli zmieniad wszystkie dokumenty i ponosi6

koszty ztym zwiqzane.
N a pozo stale interpel acj e o dpowi edzi zo stanq udzie lone p i semnie.

A d . 3 1 .
Posel na Sejm RP Pani Maria Zuba przypomniala, ze w grudniu ubieglego roku rz4d

wykreSlil drogE E 7 z krajowego programu budowy dr6g na lata 2010 - 2013. Od tego czasu

mieszkafrcy pr6buj4 walczy(, o przywr6cenie tej drogi. W styczniu dwukrotnie odbyly siE

akcie protestacyjne zorganizowane na terenie Gminy Skar2ysko w miejscowoSci Skarzysko

Ksi4zEce. Akcja polegala na blokowaniu drogi i wstrzymywaniu ruchu. 9 lutego odbylo siE
posiedzenie rzqdu, na kt6rym dokonywano zmian w tym programie. Pani Posel Zuba zlotyla

interpelacje do Ministra Grabarczyka lw za\qczeniu do protokolul. Ta interpelacja dotyczyla

zar6wno odcinka na wysokoSci SkarZyska, jak i na wysokoSci Jgdrzejowa. Do chwili obecnej
Pani Zuba nie ma odpowiedzi. W migdzyczasie mieszkaricy postanowili powt6rzy6 akcjg i 14

lutego odbyly siE trzy protesty: w Skarzysku Ksi4zgcyffi, w Tokami oraz w Lqczynie. Ta
pikieta odbila siE szerokim echem w mediach; zostala r6wnie2 zauwa2ona przez rzqd.

Dotychczas zostaly zrealizowarte trzy odcinki: wpzel I i wgzel II w SkarZysku, obwodnica

JEdrzejowa i obwodnica Kielce P6lnoc. W 2006 roku przyst4piono do opracowania

dokumentacji na pozostale odcinki i w zasadzie te pozostale odcinki sq w trakcie realizacji.

Zostalo do przyjqcia do realizaili:

na ten odcinek juz zaangalowano Srodki w wysokoSci 4 ml zl;
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naklady w wysokoSci 6,7 ml.
Na zrealizowanie calej tej inwestycji poftzeba 700 ml zl. To nie jest inwestycja na

jeden rok. Pani Posel zwr6cila siq do radnych i do spoleczeristwa, aby w tej sprawie
interweniowac r z1da(, od obecnego rz4du przywr6cenia tej inwestycji. Jezeli zostanie ona
przeniesiona, to prawdopodobnie ciq2ko bgdzie tE inwestycjg przywr6cii.

Burmistrz Marcin Piszczek poinformowal, 2e 27 grudnia Gmina JEdrzej6w zloZyla
protest do Ministra Grabarczyka. Burmistrz dodal, ze odcinek obwodnicy na terenie Gminy
Jqdrzej,6w ma dlugoS6 8 km; pozostala czqS6 jest na terenie Gminy Wodzis,Jaw.

Przewodniczqcy Rady poinformowal, ze w dniu 12lipca o godz. 6" odbpdzie sip msza
zam6wiona ptzezRadg Miejsk4w intencji Sw. Pamiqci Macieja KoSmidra.

Przewo dni czqcy Rady zapo znal r adny ch z pi smami :

stopniach awansu zawodowego /w zalqczeniu do protokolu/ - do wgl4du w Biurze
Rady Miejskiej,

w zakresie wylapywania bezdomnych zwierzqt lw zaLqczeniu do protokolu/ - do
wgl4du w Biurze Rady Miejskiej,

miejscowego zagospodarowania lw zalqczeniu do protokolu/ - do wgl4du w Biurze
Rady Miejskiej,

Burmistrz Marcin Piszczek zaprosil na Mszq Sw. w intencji mieszkaric6w miasta i gminy
w najbliZsz4 niedzielg o godzinie 945 w KoSciele Sw. Tr6jcy.

Radny Stanislaw Stradomski zapytal, czy mieszkaricy indywidualnie mog4 odwozii
odpady na skladowisko.

Kierownik Skladowiska Odpad6w Komunalnych w Potoku Malym wyjaSnil, 2e na
terenie Gminy Jqdrzej6w obowi4zuje regulamin utrzymania porzqdku i czystoSci, gdzie jasno
jest napisane, kto moze odwozid odpady. Tam pisze, 2e kazdy z mieszkafrc6w powinien
posiadac umowQ na odbi6r odpad6w z posesji przez firmg posiadqqca koncesjg i odpowiedni
transport. Zdarzajq sig przypadki, 2e mieszkancy indywidualnie przywoLq odpady; se
w6wczas poinformowani o obowi4zujqcych przepisach, odpady sq przyjmowane. Odpady
budowlane i remontowe s4 przyjmowane od mieszkaricow. Za wszystkie odpady mieszkafrcy
uiszczajqoplatg.

Ad.32.
Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1340 zamkn$ obrady

V sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.

Prntokolowala
Y.futneu*l'r*
Teresa Borowsku

Rady Miejs Jqdrzejowie
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